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Kauniaisten kaupungin vammaisneuvosto on käsitellyt Oppilaskodin katusuunnitelmaa
kokouksessaan 25.2.2025.

Todettiin että Oppilaskodintielle laadittu uusi suunnitelma on erittäin hyvä asia, sillä tie on
kapea, jatankulkioille ei turvallinen eikä sopiva.

Vammaisneuvosto haluaa korostaa seuraavaa:

1. On tärkeää luoda riittävän leveä jalankulkutie, joka palvelee sekä jalankulkioita että
pyöräilijöitä.

2. Kävelytie tulee jatkua pallohalliin asti.
3. Ehdotus tien muuttamisesta yksisuuntaiseksi olisi myös hyvä ratkaisu, joka vähentäisi

ruuhkaa koulun edessä.
4. Granhultsskolanin autoille tarkoitettua pysähtymisaluetta olisi hyvä laajentaa, sillä

nykyisellään alueelle muodostuu ruuhkaa ja vaaratilanteita.
5. Granhultskolanin oppilaita on aktiivisesti kannustettava käyttämään erillistä

rinnakkaista kävelytietä Saharan pallokentän suuntaan, jotta liikenteen kuormitus
Oppilaskodintielläuähenisi.

Kauniainen 17.3.2025

Lisbeth Hemgård Monica Tallberg
Puheenjohtaja Varapuheenj ohtaj a



Grankulla stad - Samhällstekniska utskottet

Ärende: Begäran om utlåtande flr Elevhemsvägens gatuplan

Ärendet behandlades av Rådet för personer med funktionssättning på mötet den 25.2.2025

Det är glädjande att Grankulla stad nu gjort upp en ny gatuplan för Elevhemsvägen, för vägen
är smal och inte trygg eller lämplig för fotgängare.

Rådet vill lyfta fram följande synpunkter:

1. Det är viktigt att skapa en tillräckligt bred gångbana som betjänar både fotgängare
och cyklister.

2. Gångbanan bör fortsätta hela vägen fram till bollhallen.
3. Förslaget att göra vägen enkelriktad är också en bra lösning, vilket skulle minska

trängseln vid skolan.
4. Det nuvarande ornrådet för korttidsparkering framför Granhultsskolan kunde

breddas, eftersom området är för litet och det uppkommer lätt trängsel och farliga
situationer.

5. Granhultsskolans elever skall aktivt uppmuntras och uppmanas att använda den
separata parallella gångbanan mot Saharas bollplan för att minska den lätta
trafiken på Elevhemsvägen.

Grankulla den 17.3.2025

Lisbeth Hemgård Monica Tallberg
Ordförande vice ordförande


